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Jarosław Tadych 

Starosta Sępoleński 

Zgodnie z § 24 ust. 1 i 4 statutu Powiatu Sępoleńskiego stanowiącym załącznik do 

uchwały Nr XLIX/244/2018 Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim z dnia 28 września 2018 r. 

przekazuję następującą interpelację: 

1. Zapytanie (Z-4) złożona na sesji Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim w dniu 28 

czerwca 2024 roku na ręce Przewodniczącego Rady Powiatu przez radnego Tomasza 

Fifielskiego. 

Radny poinformował, że nie otrzymał odpowiedzi na drugą część interpelacji z ubiegłej sesji 

dotyczącej zadania w zakresie budowy ścieżek wzdłuż dróg na terenie powiatu sępoleńskiego. 

Radny zapytał czy były prowadzone konsultacje w tej sprawie? 

Załącznik: 

1. Zapytanie Tomasza Fifielskiego. 

Z poważaniem 
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Tomasz Fifielski 

Więcbork, dnia 28.06.2024r. 

Pan 
Przewodniczący 
Zarządu 
Powiatu Sępoleńskiego 

Za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu 

INTERPELACJA nr 7/2024 

na sesji / w okresie miedzy sesyjnym 

Stosownie do zapisu § 24 ust. 2 Statutu Powiatu Sępoleńskiego składam 
ponownie interpelację w sprawie: 

przedłożenia szczegółowego zestawienia zadań planowanych do realizacji w 
ramach OPTT Sępolna Krajeńskiego z podaniem aktualnego zaawansowania 
prac. W odpowiedzi na interpelację z poprzedniej sesji nie otrzymałem 
odpowiedzi na pytanie: 
Zadanie w zakresie budowy ścieżek wzdłuż dróg na terenie powiatu 
sępoleńskiego - proszę o kopie dokumentów przedstawiających zakres 
konsultacji z mapą ścieżek woj. kujawsko - pomorskiego gdyż w 
dotychczasowych dokumentach przedkładanych radnym był zapis, ze to 
zadanie jest uzależnione od uwzględnienia ich w w/w dokumencie. Pytanie 
brzmi: czy takie konsultacje byłe przeprowadzane? 
Skoro składanie wniosku ma był w pierwszym kwartale 2025 to czas już 
wiedzieć gdzie planuje się budowę tych ścieżek rowerowych. Przypomnę, że 
przewidziana wartość zadania to 405 000 euro. 

Podpis 


